
BSH z novim kavnim aparatom osvaja ZDA in Kanado 

Predvsem zaradi novih izdelkov in novih trgov letos BSH iz Nazarij prihodke povečuje za 

petino; zaposlili so več kot 300 novih sodelavcev. 

 

Finance, Mateja Bertoncelj, 25.11.2024  

 

BSH iz Nazarij je največja tovarna malih gospodinjskih aparatov v Evropi. »Nov kavni aparat 

znamke Bosch za ameriški trg nam pomaga, da bomo ta položaj obdržali,« pove Matija 

Petrin, direktor BSH odgovoren za področje tehnike. Foto: Mateja Bertoncelj 

Potem ko so lani avgusta poplave močno prizadele BSH iz Nazarij – spomnimo, za vnovičen 

polni zagon proizvodnje so potrebovali štiri mesece -, se letos prodaja BSH vrača na raven iz 

leta 2022, ki je bilo zanje doslej najuspešnejše leto, pove Matija Petrin, direktor BSH 

odgovoren za področje tehnike. 

A povpraševanje na trgu gospodinjskih aparatov letos ni tako kot leta 2022. Kako jim je torej 

uspelo doseči rast? 

»Take rasti prihodkov ne bi bilo, če ne bi naši inženirji uspešno razvili dveh novih 

gospodinjskih aparatov, ki ju proizvajamo v Nazarjah. Eden od njih, nov kavni aparat 

znamke Bosch, je od poletja tudi na dveh novih trgih – na policah trgovin v ZDA in Kanadi. Za 

evropski trg pa imamo novo generacijo kuhinjskega robota. Prodajo povečujemo tudi, ker 

smo nadomestili izpad proizvodnje, ki smo ga imeli zaradi poplav, in napolnili zaloge v naši 

distribucijski oziroma prodajni mreži ter se vrnili na trgovske police, ki smo jih izgubili zaradi 

izpada proizvodnje. Za zadnje je bilo potrebno ogromno trženjskih aktivnosti,« pove 

sogovornik. 

https://izvozniki.finance.si/author?id=MBe


BSH je eden največjih slovenskih izvoznikov. Do leta 1993 je bil del Gorenja, od takrat je del 

nemške skupine BSH, ki je eden vodilnih svetovnih in največji evropski proizvajalec 

gospodinjskih aparatov, znanih pod znamko Bosch in zadnja leta tudi pod znamko Siemens, 

Neff, Gagenau, Thermador. Slovenski BSH je največja proizvodno-razvojna lokacija v diviziji 

malih gospodinjskih aparatov, ta ima tovarne še v Nemčiji in na Poljskem. BSH je tako 

največja tovarna malih gospodinjskih aparatov v Evropi. Znotraj divizije malih gospodinjskih 

aparatov so tudi razvojni center malih gospodinjskih aparatov za pripravo hrane in kavnih 

napitkov. BSH je odgovoren za prodajo in marketing v regiji Adriatic East. 

BSH je za Slovenijo pomembno podjetje tudi zaradi zelo močne lokalne dobaviteljske mreže. 

V Sloveniji zanj dela okoli sto dobaviteljev, ki mu skupaj prodajo za okoli 85 milijonov evrov 

blaga in storitev. 

Predlanskim so imeli 508,9 milijona evrov prihodkov in 11,9 milijona evrov čistega dobička. 

Lani, ko so jih avgusta prizadele poplave, so imeli 415,8 milijona evrov prihodkov in 9,6 

milijona evrov čistega dobička. 

Kako bo letos? »S prodajo se vračamo na raven iz leta 2022,« pove Matija Petrin. 

Nov kavni aparat za Ameriko, kuhinjski robot 

za Evropo 

Bosch je do letos na trgu Severne Amerike z 

znamko Bosch nastopal samo z velikimi 

gospodinjskimi aparati, od letošnjega poletja pa 

so na policah trgovin v ZDA in Kanadi še 

Boschevi kavni aparati, ki so jih razvili in jih tudi 

izdelujejo v Nazarjah. 

»Kavni aparat za ameriški trg smo razvili na 

novo, ker imajo v Ameriki drugačno električno 

napetost kot v Evropi in ker so nekateri njihovi 

standardi drugačni od evropskih. Američani in 

Kanadčani so veliki ljubitelji kave, zato je ta trg izjemno velik. Pričakujemo, da bomo zaradi 

vstopa na ta trg pri kavnih aparatih znamke Bosch, ti so eden naših najpomembnejših 

izdelkov, proizvodnjo povečali za petino,« pojasni Petrin. 

V Nazarjah so na novo razvili še novo generacijo kuhinjskega robota za znamko Bosch. Nov 

robot je namenjen evropskemu trgu. 

»Ta naš novi izdelek sodi v visok cenovni razred. V primerjavi s prejšnjo generacijo 

kuhinjskega robota smo mu dodali celo vrsto novih funkcij. Tako ima integrirano tehtnico, 

avtomatske programe za izdelavo testa, smetane …« pove sogovornik. 

BSH ima zaposlenih 280 inženirjev. 



Po poplavah naredili tovarno bolj učinkovito, a še vedno težave 

»Poudariti je treba, da teh rezultatov ne bi mogli doseči, če ne bi vsi naši sodelavci opravili 

izjemnega dela pri poplavnih sanacijah. Pokazali so veliko zagnanost in pripadnost tovarni. 

Smo pa to sanacijo vzeli kot priložnost, da naredimo tovarno še bolj učinkovito. To je 

pomenilo, da nismo proizvodnih linij postavljali tja, kjer smo jih imeli pred poplavami. Tako 

smo optimirali materialni tok in s tem povezane procese. To je bila pogumna in smela 

odločitev, ki je za sabo potegnila zahtevne razmere za vso našo ekipo, smo pa v enem letu 

naredili to, kar je bilo prej predvideno, da bomo naredili v petih, in zdaj ima ta tovarna dobre 

temelje za nadaljnji razvoj. To nam ne bi uspelo, če ne bi bili organizirani po načelu stalno se 

učeče organizacije,« pove Matija Petrin. 

Zaradi poškodovane tehnološko zahtevne opreme pa produktivnost tovarne še ni taka, kot je 

bila pred poplavami. 

»Na tehnološko zahtevni opremi, ki smo jo obnavljali, se še vedno pojavljajo napake, kar 

povzroča zastoje v proizvodnji. Računamo, da bomo do konca leta prišli na raven 

učinkovitosti, ki smo jo imeli pred poplavami,« pove sogovornik. 

Letos zaposlili 300 novih sodelavcev 

BSH ima zdaj 1.853 zaposlenih, od tega je 130 agencijskih delavcev, vsega skupaj imajo 13 

odstotkov tujcev. 

 »Zaposlovanje na novo smo zdaj končali. Novih, dobrih sodelavcev ni bilo lahko dobiti, skozi 

celoten proces je šlo 550 delavcev, od tega smo jih na koncu zaposlili 300. Je bilo pa od 

jeseni dosti lažje dobiti nove dobre sodelavce kot še pred pol leta,« pojasni Petrin. 

Tovarno bodo zaščitili pred dva metra visoko vodo 

V Zgornji Savinjski dolini se bojijo Savinje. Takih poplav BSH Nazarje ne bi še enkrat preživel. 

Zato bodo bolj zaščitili obstoječo tovarno, njen veliki del pa želijo v nekaj letih preseliti v 

neposredno bližino na poplavno varno lokacijo. 

Zdaj je tovarna zaščitena pred 1,3 metra visoko povodnjijo Savinje. Do konca leta 2025 bodo 

vzpostavili tako zaščito tovarne, da bo prenesla dva metra visoko poplavno vodo. Spomnimo, 

med zadnjimi poplavami so imeli v proizvodnji do dva metra visoko vodo. 

»Za to dodatno zaščito bomo namenili tri milijone evrov. Pri tem ne gre za posege v okolje, 

ne bomo gradili nobenega protipoplavnega zidu, ampak bomo dodatno zaščitili vrata v naše 

objekte in fasado ter zgradili dodatne betonske stene. Zdaj se dela vodotesen statični 

izračun, celotno zaščito pa bomo dogradili do konca prihodnjega leta,« pojasni sogovornik. 

A to ni dovolj. 

 

 



Težko čakajo hidrološko študijo in nov državni načrt zaščite 

»Celotno območje potrebuje celostno zaščito, zato težko čakamo nov državni prostorski 

načrt za porečje Savinje in Drete, ki naj bi bil objavljen v drugi polovici leta 2025. Hidrološka 

študija je še kar v reviziji,« pove Petrin. 

Gradnja nove dodatne tovarne se odmika 

Pripravljajo se tudi na gradnjo dodatne tovarne, ki bo na poplavno varni lokaciji. A načrti 

gradnje so se zamaknili. Najprej je bilo predvideno, da bi objekt začeli graditi prihodnje leto, 

zdaj kaže, da se ne bo. 

»Mikrolokacija za novo tovarno je določena. Potrebujemo štiri hektarje veliko zemljišče. 

Graditi jo nameravamo na drugi strani glavne ceste, poleg našega logističnega centra. Proces 

umestitve v prostor je daljši, kot smo pričakovali, tako da se njena gradnja zamika. Skupaj z 

občino smo sicer že začeli postopek spremembe OPPN (občinski podroben prostorski načrt), 

s katerim kmetijsko zemljišče spreminjamo v takega za industrijsko rabo,« razloži sogovornik. 

Za naložbe lani 19 milijonov, letos še polovico več 

Za naložbe v osnovna sredstva so lani namenili 19,2 milijona evrov, amortizacija je znašala 

16,6 milijona evrov. 

»Za naložbe letos namenjamo 50 odstotkov več sredstev kot lani. Od tega jih je polovica 

namenjena razvoju novih izdelkov, polovica pa poplavni sanaciji na strojih in opremi,« pove 

sogovornik. 

Tovarna je ogljično nevtralna 

BSH je ESG-prvak leta 2023. Od konca leta 2020 se vsi izdelki v tovarni BSH v Nazarjah 

proizvajajo z ničelnim ogljičnim odtisom. »Načrt je, da do konca prihodnjega leta postanemo 

prva brezogljična tovarna v skupini Bosch znotraj obsegov 1 in 2. Do tega cilja nam ne manjka 

več veliko, tri četrtine službenih vozil je že električnih, vseh imamo 40. Naročili smo tudi dva 

električna vlačilca, ki ju bomo dobili do takrat,« še pove Matija Petrin. 

 


